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ORGANISATIONSFÖRÄNDRINGAR 
I VERKSTADSKLUBBEN 

Verkstadsklu bben  h ar h aft  s itt  kon stitu - 

e rin gsm öte . Som  syn es  på  fram sidan  h ar  

k lu bbstyre lsen  valt  två  v ice  ordföran den . 

Förklarin gen  är att  s tyre lsen  v ill bredda  

kom peten sen , de  båda v ice  ordfö ran de - 

n a  kom m er att  bl.a  arbe ta  m ed kon cern - 

fackliga  frågor som  t .ex  förh an dlin garn a  

om  SFA och  SRB. Till sekre terare  va ldes   

Björn  Klin gstedt. Som  förh an dlare  och  

in form ation sm ottager valdes  Sören , Nic - 

las  och  Björn . In ga förh an dlarsu pplea n -

ter valdes . Men in gen  är att  a lla  i  k lu bb - 

s tyre lsen  ska ku n n a in gå i  förh an dlar- 

gru ppen . Även  de tta  för att  bredda kom - 

pe ten sen  och  de la  på  u ppdragen . I sa m - 

ban d m ed J an -Åkes  bortgån g går förste  su pplea n -

ten  J an  Karlsson  u pp i  s tyre l - 

sen . De t är än n u  in te  k lart  h u r J an -Åke   

övriga  u ppgifter som  h an  h ade  på k lu b - 

bexpedition en  kom m er att  e rsättas . En  in ven te r-

in g  av  o lika  u ppdrag/u ppgifter  

kom m er att  göras  i  k lu bbstyre lsen . Mer  

om  de tta  kom m er i  sen are  Hyttbyggare .  

 

”Bät t re direkt ” eller   

Förslagskom m it t én? 
I senaste Inside marknadsför våran personalchef  

Harald Andersson något som kallas  ”Bättre  

direkt”. Där säger han, citat ”Om du  vill vara  

med i bättre direkt så går du med förslaget till  

din närmaste chef i stället för till förslagslådan”  

slut citat. Bättre direkt är en ensidig utfästelse  

som företaget själva bestämmer reglerna i utan  

att du eller de fackliga organisationerna har nå- 

gon insyn i eller inflytande. Förslagskommittén  

är en partsammansatt grupp som har ett centralt  

avtal att följa, där bland annat reglerar hur myc- 

ket pengar du skall ha om förslaget genomförs.  

Att Oskarshamnsverkstaden förslagskommitté  

inte prioteras från företaget sida har vi framfört  

flera gånger. Att vänta 3 till 10 år på att få svar  

på sitt förslag är att beklaga.Vi från Metall vill  

uppmanan dig som tänker lägga förslag att dels  

lämna in till förslagskommittén och även ta en  

kopia till närmaste chef och på så vis vara med i  

”Bättre direkt”. För är det som så att du får en  

lott så är också berättigad till en belöning från  

förslagskommittén.  

VERKSTADSKLUBBEN FYLLER 50 ÅR. 

DET SKALL VI FIRA! 
Klubbstyrelsen vill ha in idéer på vad vi kan  

gör för att fira klubben. Är du med i någon  

förening som skulle kunna arrangera något,  

mot ersättning, som riktar sig till metallarna  

på Scania med familj. Vi har redan fått in en  

del tips så som fotbollsdag, islandshästar,  

äventyrsbana i Havsslätt mm.  

Har Du några idéer skriv ner den på nedan- 

stående talong och skicka in den till  

Verkstadsklubben TCOVS.  
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Namn ...................................................................   
 

Avdelning .................      Telefon/Adress ........................................................................................ 
 

Förslag   ...................................................................................................................................... 

 

*************************************************************** 

 



Ansvarig utgivare:   

Sören Westerholm. 

Hyttbyggarkommittén:   

Joakim Rylin,  Björn Klingstedt   

och  Jan-Åke Rosengren. 

Tidningen beräknas komma ut minst  

en gång i månaden. Den är öppen för in-

sändare och debatt för alla medlem- 

mar.  Vi hjälper också de medlemmar  

som behöver hjälp med något 

skrivande i tidningen. Material kan  

lämnas in eller skickas till klubbexpe- 

ditionen, dock får inget material läm- 

nas in anonymt, däremot kan man  

skriva under signatur. 

 

 


